

# No Border Berlin

“for the local realization of the no border vision”

<http://noborderberlin.wordpress.com/>

## Program proposal for networking meeting on 30.06.2012

Location : New Yorck im Bethanien, Mariannenplatz 2, 10997 Berlin

Time: 12:00 – 13:00 **Welcome and Introduction**

- Intro to 'white' awareness and Köln workshop on 'white' awareness

Time: 13:00 – 14:00 **Workshop 1**

- Non-Essentialism and Essentialism positions in reference to the above mentioned Köln workshop and 'white' awareness (the proposal is to split into a 'non-white' group and another group to reflect on these 2 positions regarding the No Border Camp in Collogne in July).

Time: 14:00 – 15:00 **Resume Workshop 1**

- Both groups present their resume and perspective regarding working together an the No Border Camp Coogne and afterwards.

Time: 15:15 – 16:00 **Food Break (vegan)**

Time: 16:00 – 17:00 **Workshop 2**

- Anti – Deportation- human rights situation in the socalled countries of refugees and in the host countries/ Persecution workshop for and with the people affected
- Veganism and 'white' awareness workshop

Time: 17:00 – 18:00 **Resume Workshop 2**

Time: 18:00 – 19:00 **Overall Resume**

- Resume of general meeting
- Invitation to have a refreshment in the meuterei (kneipe kollektiv) and eventually continuation of discussion in a more relaxed atmosphere.

# No Border Berlin

“Für die lokale Verwirklichung der No Border Vision”

<http://noborderberlin.wordpress.com/>

## Programmorschlag für das Netzwerktreffen am 30.06.12

Ort : New Yorck im Bethanien, Mariannenplatz 2, 10997 Berlin

Zeit: 12:00 – 13:00 **Wilkommen und Einführung**

- Einführung in 'white' awareness und dem 'white' awareness Workshop in Köln

Zeit: 13:00 – 14:00 **Workshop 1**

- Nicht- Essentialistische und Essentialistische Positionen im Bezug auf den 'white' awareness Workshop in Köln und 'white' awareness generell (der Vorschlag ist einen 'non-white' Raum zu machen und einen anderen und aus diesen beiden Positionen über das No Border Camp in Köln (Juli) zu reflektieren

Zeit: 14:00 – 15:00 **Zusammenfassung der Workshopphase 1**

- Zusammenfassung und Präsentationen der Arbeitsergebnisse der ersten Workshopphase und Perspektiven der Zusammenarbeit auf dem No Border Camp Köln und danach

Zeit: 15:15 – 16:00 **Essenspause (vegan)**

Zeit: 16:00 – 17:00 **Workshop 2**

- Anti – Deportation- Menschenrechtssituation in sogenannten Ländern von Geflüchteten und den Aufnahmeländern / Workshop zu Verfolgung von und für Betroffene i
- Veganismus und 'white' awareness Vorkshop

Zeit: 17:00 – 18:00 **Zusammenfassung Workshopphase 2**

Time: 18:00 – 19:00 **Schlussplenum**

- Zusammenfassung des gesamten Treffens
- Einladung zu einem Drink in der Meuterei (Kneipen Kollektiv) und die Möglichkeit Diskussionen in einer entspannteren Atmosphäre weiterzuführen.